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  Zápis 7. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 4.8. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář, M. Doktor, P. Mokrý 
omluven:   P. Náprstek  
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata,   

  

1.  STK   
 

□ 

 

Hodnocení M-ČR krátké tratě - STK se bude zabývat hodnocením M-ČR na svém příštím zasedání. Z. Krpata 

podal pouze předběžnou informaci: v rámci závodu odstartováno 419 jízd, o 33 jízd více než v r. 2014, čistý čas 

závodů 33 hodin a 40 minut, nejdelší program v sobotu 12 hodin a 33 minut, on-line přihlašování a tvorby 

rozpisu fungovaly, zlepšila se disciplína účastníků (omluvy), společenská část v rámci podmínek důstojná 

(nástup, vyhlašování), neúnosné riziko nedokončení závodu v případě bouřky. Vzhledem k opotřebení techniky 

(start.zařízení) je nutné plánovat finance na obnovu. Zdokonalit elektronickou komunikaci SW ČSK a Sportis 

(zprostředkovat jednání  M. Slabeje a M. Vávry). Pořadatel závodu, servisní organizace SC Račice fungoval 

tentokrát dobře.  
 

□ 

 
 

Zkoušky rozhodčích - v rámci M-ČR proběhly zkoušky ke získání kvalifikace rozhodčí rychlostní kanoistiky, 

zkoušky úspěšně složily tři nové adeptky. 
 

□ 

 

Příprava M-ČR v maratonu - Z. Krpata informoval o přípravě mistrovství v maratónu v Týně, uskuteční se ve 

dnech 3.- 4.10.2015. Podána předběžná informace o počtu přihlášených oddílů a závodníků. Úprava časů startů 

a programu bude provedena podle aktuálního počtu přihlášek.   Ú- 1/7/15:  Z. Krpata 

                                                                                                                   T:  září 2015 
 

□ 

 

Příprava termínů domácích závodů v roce 2016 – projednána optimální podoba termínů soutěží, bude dále 

jednáno s veslařským svazem o koordinaci termínů v návaznosti na mezinárodní kalendáře obou svazů. Nutno 

získat přesné termíny hlavních mezinárodních soutěží. Poté naplánovat termíny a předložit provozovateli 

závodiště v Račicích k rezervaci.                                                 Ú- 2/7/15:  P. Hottmar, Z. Krpata 

                                                                                                                   T:  září 2015 
  

        2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Jednání Rady SCM – členové rady se sešli v Račicích při příležitosti M-ČR, projednali aktuální stav příprav 

výběru do SCM 2016 a další záležitosti týkající se činnosti SCM. Žebříčky 1.kola výběru po MČR budou 

zveřejněny v průběhu srpna.                                                        Ú- 3/7/15:  P. Hottmar 

                                                                                                                  T:  31.8.2015 
  

□ 

 

 

Přechod závodníků z péče SCM do RSC - P.Hottmar poskytl členům výboru a všem trenérům RSC, každoroční 

seznam závodníků, kteří z důvodů dovršení věkové hranice končí v SCM a je možné nejlepší z nich zařadit do 

resortních sportovních center podle jejich kapacity. Seznam obsahuje i přehled nejlepších výsledků uvedených 

závodníků s informací, kde je možné najít podrobné výsledky na testech SCM, RDJ, NZ i na mezinárodních 

soutěžích. Výběr závodníků do RSC bude monitorován. 
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

   RDS 
 

   

□ Hodnocení MS-U23 Montemor-o-Velho – podána základní informace o účasti a výsledcích. P. Hottmar popsal 

organizační nedostatky portugalských pořadatelů (strava, rozpisy, doprava). Podrobná zpráva bude po 

dokončení rozeslána členům výboru. Výbor ocenil dosažené výsledky vzal na vědomí informaci o finančních 

nákladech akce. Po upřesnění celkových výdajů bude upřesněn postup čerpání prostředků v rámci rozpočtu. 
 

□ 

 

Příprava výjezdu na MS Milano - výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra k organizačnímu 

zajištění výjezdu. Při M-ČR v Račicích se uskutečnila donominace na K1 500m (Šlouf), C1 200m (Palma), 

K4 500m + K1 5000m (Kožíšková). Výbor v předstihu obdržel kompletní návrh nominace na MS, navržené na 

základě nominačních kritérií, a vzal ji na vědomí. Výbor schválil účast reprezentanta na MS parakanoistů 

v Miláně, zúčastní se tělesně postižený kajakář Milan Bartoš. Náklady hradí částečně sám a částečně Asociace 

tělesně hendikepovaných sportovců ČR. ČSK zajistí přihlášku. J.Boháč informoval, že do Milána vycestuje také 

6 novinářů na náklady klubu sportovních novinářů, s přispěním  ČSK do 20 tisíc Kč celkem. Výbor podporu 

výjezdu novinářů schválil. 
 

□ 

 
 

Závěrečná příprava na MS - výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra o závěrečné přípravě na 

MS v lokalitách: převážná část týmu - Račice, Nymburk, K4 + C1 ženy v Gavirate (ITA), K4 a K2 v Kadani, 

příprava probíhá podle plánu bez závažnějších organizačních a zdravotních komplikací. 
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□ Předolympijská regata Rio – ICF přidělilo ČSK jednu další místenku pro K1 ženy, nominace projednaná na 

poslední schůzi výboru byla proto rozšířena o L.Matouškovou. Výbor s návrhem souhlasí. M.Doktor ze 

zkušeností z Ria doporučil používat v místě prevenci proti zažívacím obtížím, přislíbil pro tým zajistit 

probiotika ze zdrojů ČOV.  
 

□ Nominace na ME 23 Bascov - Výbor schválil reprezentačním trenérem předem předloženou nominaci a finanční 

příspěvek samoplátců, včetně případného zpětného vrácení v případě dosažení výsledků dle kritérií. P.Hottmar 

upozornil na vyšší finanční náročnost výjezdu díky letecké dopravě pro celý tým, schválené výborem s cílem 

zajistit rychlou a bezpečnou dopravu do Rumunska. Výbor zvýšení nákladů schválil s tím, že bude v případě 

potřeby korigován rozpočet RDS a RDJ. 
 

□ Podpora olympioniků od ČOV - M.Doktor informoval nově schválené podpoře ČOV, tzv. nadstandardu pro 

úspěšné sportovce, a to ještě   v letošním roce. Prostředky jsou určeny k zajištění nadstandardní regenerace, 

zdravotní péče a přípravy, včetně podzimních a zimních kempů v potřebných podmínkách. S vedením ASC 

Dukla projedná J.Boháč, s trenéry zrealizuje v rámci podmínek dotace P. Hottmar. 

                                                                                                       Ú- 4/7/15:  J.Boháč, P. Hottmar 

                                                                                                                    T:  září 2015 

RDJ 
 

 

□ Hodnocení MSJ Montemor-o-Velho – podána základní informace o účasti a výsledcích MSJ v Portugalsku, 

společného s MS-U23. Dosaženo vysokého počtu finálových umístění, překvapením byli mladí junioři na K4. 

Výbor ocenil dosažené výsledky vzal na vědomí informaci o finančních nákladech akce. P. Hottmar informoval 

o údajném záměru ECA pokračovat v termínech MEJ v září (nový školní rok).  J.Boháč bude na jednání ECA 

argumentovat nevhodnost podzimního termínu MEJ  jak v roce 2016 tak i v dalších letech. 
 

□ Nominace na MEJ Bascov a na soutěž OH nadějí Bydhošť – P.Hottmar předložil jmenovité nominace na obě 

soutěže. Nominace byla sestavena po MČR. Výbor předložené nominace schválil s vědomím vyšších nákladů 

na leteckou dopravu jako v případě týmu U23. 
   

□ Soutěž OH nadějí 2017 – výbor projednal nutná opatření k přípravě soutěže v roce 2017 v souvislosti se 

souběhem organizace MS 2017 v ČR v roce 2017, kdy v Račicích bude nutné připravit závody nadějí měsíc po 

konání MS. Projednat v NOC-VS Račice. 

 

RDM  

□ SP v Brandenburgu – J.Boháč informoval o úspěšném startu tří závodníků, C2 – J. Luňáček – V. Dubský a K1 

ženy L. Hrochová. T.Ježek připravuje pro výbor zprávu o výjezdu.   
 

□ Účast na dalších mezinárodních soutěžích – výbor vzal na vědomí informaci o startu závodníků na maratonu ve 

Švédsku. Závodníci Ježek, Mojžišek, Kotrč, M.Pavlik, T.Pavlik a Samšula budou startovat za své mateřské 

oddíly a na vlastní náklady. 
 

□ Významné akce v ČR - P. Bednář navrhl kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo 

evropské soutěže v maratónu. Výbor doporučil jednat s Labe Arénou, nebo tradičním pořadatelem 

kanoistickým klubem v Týně nad Vltavou. P. Bednář připraví návrh.   

                                                                                                       Ú- 5/3/15:  P. Bednář 

                                                                                                                    T:  12.5. 2015  prodloužen do října  
  

  Různé 
 

□ 

 
 

  

 

Finanční podpora oddílů a sportu mládeže - J. Boháč předložil a okomentoval výboru předem zaslaný návrh k 

využití finančních prostředků, vyčleněných v rozpočtu SRK ČSK na podporu oddílů a sportu 

mládeže, v objemu 3,1 mil. Kč. Jedná se o tři dotace ze dvou zdrojů - Program V. MŠMT a ČOV 

loterie, které budou během srpna a září administrovány s oddíly. Navrhl způsob rozdělení této částky 

mezi oddíly v podobě příspěvku na pořádání závodů mládeže, na sportovní přípravu mládeže a na 

činnost oddílu. Třetí zdroj je Program II MŠMT a bude tvořit čtvrtý druh dotace oddílům, která bude 

distribuována tradičně v závěru roku. Výbor po projednání schválil rozdělení prostředků mezi oddíly. 

Administraci prvních tří dotací, včetně vyhotovení smluv s oddíly zajistí sekretariát. 

                                                                                                          Ú- 5/7/15:  sekretariát 

                                                                                                                       T: září 2015  
 

□ Příprava Stanov ČSK – v návaznosti na nová občanský zákoník má svaz povinnost upravit stanovy. J.Boháč 

informoval výbor, že Výbor ČSK připravil návrh a rozeslal jej dle harmonogramu příprav k připomínkám 

oddílům. Možnost připomínkování návrhu rozeslaného do oddílů trvá do 10.9.2015. Konečný návrh stanov 

projednají výbory sekcí, výbor ČSK a poté bude návrh 3.11.2015 předložen Konferenci ČSK ke schválení. 
 



 3 

 

□ Anketa 2015 - vyhlášení nejúspěšnějších sportovců svazu za rok 2015 se uskuteční v Praze 4.1.2016 – J. 

Boháč projedná s B. Žehanovou a Z. Trojákovou formát a zajištění akce. Trenéři projednají se sportovci plán 

akcí tak, aby byla zajištěna účast všech oceněných na Anketě.        Ú- 1/6/15 :  J. Boháč 

                                                                                                                         T:  podzim  2015   
 

□ Úkol - 2/6/15 splněn  - P. Mokrý provedl kontrolu v databázi a předal výboru seznam osobností, členů svazu, 

které v roce 2015 slaví významné životní výročí. Podobně bude zpracován přehled o jubilantech 2016. 
    

□ Příprava ICF MS klubů dračích lodí - P. Šebesta informoval výbor o stavu příprav MS klubových družstev 

dračích lodí. Vše probíhá podle harmonogramu. Přihlášeny jsou posádky ze 14 států, 3 kontinentů cca 1100 

osob. Připravuje se zahajovací a závěrečný ceremoniál. V tisku jsou pozvánky. Nedošlo k dohodě s ČADL o 

podmínkách pořádání vložených veřejných závodů pro české posádky. Po dodání finálního programu MS od 

ICF bude vytištěn plakát. Informace jsou zveřejňovány na webu www.dbracice2015.com Zásadní problém 

nehrozí. Výbor vzal informaci na vědomí. 
  

□ 

 

Příprava výstavby nové loděnice v Jablonci n.Nisou - RK Jablonec nad Nisou požádal svaz o posouzení 

projektu a vydání podpůrného stanoviska pro stavbu nové loděnice na místě stávající, staré, dřevěné, již 

nevyhovující loděnice. Výbor souhlasí s vyslovením podpory. Sekretariát zjistí, zda svaz může podpořit 

realizaci výstavby i dalšími cestami. 

 

□ 

 

Kniha 100 let kanoistiky – diskutován stav prodeje nákladu knihy, distribuované Nakladatelstvím Olympia do 

volného prodeje a ne e-shopu.  Ověřit v nakladatelství aktuální stav prodeje .                                                             

                                                                                        Ú- 6/7/15:  P. Mokrý 

                                                                                                                        T:  6.10. 2015  
 

□ 

  

Školení trenérů - P. Hottmar informoval výbor, že plánuje vypsat začátkem roku 2016 Školení trenérů II. 

Třídy. Informace bude zveřejněna na webu na podzim 2015           Ú- 7/7/15 :  P. Hottmar 

                                                                                                                         T:  listopad  2015  
 

□ 

 

Informace o rozvoji areálu Račice v rámci NOC-VS – zahájena výstavba nového ubytovací zařízení místo 

chanosů. Problém s bouráním chanosů, řeší se omezení prašnosti. Bourání by mělo být zahájeno během srpna. 

Stavba části nového ubytování, včetně zázemí, v objemu 35 mil. Kč proběhne v letošním roce, dostavba a 

další investice v roce 2016, který bude rokem stavebně a provozně náročným díky přípravám MS 2017. 

Investorem je NOC_VS Račice. Dále byl v areálu proveden hydrologický průzkum, probíhá jednání s těžaři 

písku, vše transparentní s cílem zamezit úbytku vody způsobeného těžbou. Jednáno o podmínkách dopouštění 

vody k v případě poklesu hladiny v kanále. 
 

□ 

 

Úkol - 3/6/15 splněn: Kemp Skalice - v pátek 17.7. se uskutečnila schůzka s provozovatelem kempu na 

Skalici  na Slapech, panem Strnadem. Byl projednán aktuální stav, kdy na jaře vyhořel bufet, nový není pro 

sezónu k dispozici, provozovatel požádal o slevu na nájemném a podal výpověď nájemní smlouvy. J.Heller 

průběžně jednal s provozovatelem o pokračování smlouvy. Svaz na schůzce nastavil podmínky pro 

pokračování nájmu a současně informoval provozovatele, že bude vypsáno výběrové řízení na nového 

nájemce. Čeká se na reakci p.Strnada. O vývoji jednání bude J. Heller informovat výbor osobně 6.10.  

Připravit VŘ.                                                                                        Ú- 8/7/15:  J. Heller 

                                                                                                                          T:  6.10. 2015 
  

□ 

 

Pojistné plnění požáru na Skalici – výbor vzal na vědomí informaci, že J.Heller dosáhl jednáním navýšení 

pojistného plnění za zničený bufet o náhradu nákladů za úklid požářiště.   

  

 

 

 

 

Zapsal: P. Mokrý   

Příští schůze se koná 6.10. 2015 ve 14:00 na Strahově.  

http://www.dbracice2015.com/

